
El Ripoll�s aprova un pressupost de 7,6 milions

Nom�s inclouen una inversi� per a la millora dels camins

ERC i un conseller del PSC hi van donar supor t, mentre que la resta de socialistes es van

abstenir

La millora de camins 辿s el principal cap鱈tol de les

inversions previstes per l'any vinent. Foto: J.C.

El ple del Consell Comarcal del Ripoll�s va aprovar dimar ts un

pressupost de 7,6 milions d'euros per al 2015, un 0,68% inferior al de

l'exercici actual. El president, Miquel Rovira, va explicar que es

tracta d'uns n�meros Òrealistes d'acord amb els recursos

econ�mics previstosÓ. Va recordar que el Consell dep�n d'unes

fonts de f inan�ament f inalistes (Generalitat, Diputaci� o

ajuntaments) que han minvat molt, i Òper aix� hem hagut d'ajustar

tamb� la despesaÓ. L'�nica inversi� que es preveu per al 2015 �s per

millorar camins. El PSC es va abstenir i ERC hi va donar supor t.

El president del Consell Comarcal, Miquel Rovira, va destacar que

hi ha poc marge de maniobra i que els esfor�os s'han centrat, un

any m�s, a destinar una par tida extraordin�ria de 32.500 euros a

temes socials. Diners que, com l'any passat, provindran en bona par t de romanent de tresoreria (uns 25.000

euros). Pel que fa al cap�tol d'inversions, Rovira nom�s va destacar la par tida de 95.000 euros de Territori i

Sostenibilitat per a la millora de camins. Una par tida que no arribava des de feia unes quatre anualitats. La

par tida total per a aquestes millores ser� de 250.000 euros.

El PSC es va abstenir, perqu� segons N�ria L�pez, Òcreiem que �s un pressupost raonable, per aix� no hi votem

en contra, per� no s'ajusta ben b� al que nosaltres far�em amb el poc marge que hi ha, per aix� ens abstenimÓ.

Cal destacar que un dels consellers socialistes, l'alcalde de Setcases, Carlos Fern�ndez, va trencar la disciplina

de vot i hi

va votar a favor. Fern�ndez no en va explicar els motius.

Qui tamb� va donar supor t al pressupost presentat per CiU van ser les dues conselleres d'ERC presents al ple

de dimar ts.

Tampoc no hi va haver acord en els estatuts de Ripoll�s Desenvolupament. El PSC es va abstenir en l'aprovaci�

de la modif icaci� dels estatuts del Consorci Ripoll�s Desenvolupament. Segons Enric P�rez, Òno volem posar

pals a les rodes, per� creiem que no es recullen algunes propostes, que presentarem en forma d'alálegaci�, per

acabar de garantir la viabilitat econ�mica i que sigui un ens molt par ticipat i par ticipatiuÓ.

Carnet de boletaireL'alcalde de Campelles, Joan Dordas, va demanar la reactivaci� del debat sobre la regulaci�

de la recollida de bolets a la comarca, ja que aquesta temporada s'han reprodu�t els problemes de cada any al

seu terme municipal. ÒSi fa falta ho engegarem nosaltres per la nostra banda. Sense ser cap amena�aÓ, va dir

Dordas.

Tots els consellers comarcals van estar d'acord que el carnet de boletaire s'hauria d'aplicar a tot el pa�s.
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